
 
 
Dear colleagues, 
 
As 2023 coming to its conclusion, we at Wellness celebrate the everyone’s effort and dedication 
in this industry in helping animals and their families. We thank you for a year of collaborative 
referrals and exchange in cases. 
 
Wellness Veterinary Hospital & Diagnostic Centre will remain open throughout the New Year 
Holidays and Chinese New Year. We are happy to take in any on-going cases that you may have 
and return the case to you after the festivities. 
 
For inquire, please contact us at 2572 2088, or at info@wellnessvet.com.hk, or WhatsApp 6360 
4361. 
 
We wish you a peaceful, healthy, and prosperous new year! 
 
 
WVHDC Team 
Dec 2023 

______________   
親愛的獸醫同業： 

 
2023 年即將結束，我們 Wellness 康誠在此僅讚揚及感讚各位同業這年來對動物及其家人

所付出的努力和奉獻，並感謝 貴司本年度之轉介與交流個案。 

 
康誠動物醫院及影像診斷中心將在西歷新年及農曆新年期間照常營業。我們很樂意協助跟

進 貴司正處理的病症，並於慶節後將病症轉回原主診所。 

 
查詢請電 2570 2088，或電郵 info@wellnessvet.com.hk ，或 WhatsApp 6360 4361。 

 
我們祝福您新的一年平安、健康、繁榮！ 

 
 

WVHDC 團隊 2023 年 12 月 
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